
  

Beste dames en heren van de gemeenteraad. 

Ik ben Dennis van den Berg. Ik ben 40 jaar en woon zelf in Westergouwe. En ik ben al 22 jaar 
beroepschauffeur. 

Ik was er vrij vroeg bij in de transportsector. 

De reden dat ik hier bij aanwezig wil zijn en mijn zegje wil doen is, omdat ik NIET tegen het 
Distributiecentrum ben dat hier komt, maar ik wil hopelijk jullie aandacht vragen voor de 
parkeerproblemen die hier uit voort gaan vloeien. 

Dit zie ik vrijwel iedere dag al gebeuren op de Gouwe stroom bij Stubbe transportbedrijf. Zij 
doen tank cleaning en iedere dag hebben ze andere chauffeurs die verplicht moeten overnachten 
omdat ze aan hun rijtijden zitten. 

Ik zal het kort uitleggen: de beroepschauffeur mag drie keer in de week max. 9 uur rijden en 
moet dan verplicht 11 uur weer rusten. 

Nu is het probleem zo groot en dit probleem speelt door heel Gouda heen, dat de eigen bewoners 
in de stad Gouda, die hun vrachtwagen mee mogen nemen naar huis soms best langere periode 
rondjes moeten gaan rijden voor ze een parkeerplekje hebben gevonden . 
Dit heeft dan weer gevolgen voor de restant van de dag aan rijtijd. Dit is een gevolg door de 
buitenlandse chauffeurs die overall maar gaan staan. 

Dan heb ik het nog geen eens gehad over de sociale voorzieningen die men dan maar 
noodgedwongen in de bosjes gaan doen omdat er niks voor handen is. 
Ik heb zelf voor de zomervakantie al een gesprek gehad met de wethouder Klijmij - van der Laan 
hierover. Dat heeft plaatsgevonden op 23 juni jongstleden. 

Nu willen jullie een distributiecentrum gaan bouwen.  

Hoe gaan jullie al bovenstaande problemen oplossen die hier uit gaat voortvloeien ??? 

Want dit probleem is ernstig.  

Met vriendelijke groet 

Dennis van den berg 


